Annex 3 Information Technology Products

A good which is covered by Attachment A or B of the Ministerial Declaration on Trade in Information Technology Products adopted in the Ministerial Conference of the World Trade Organization on 13 December 1996 and is used as a material in the production of another good in a Party may be considered as an originating material of the Party, regardless of the applicable product specific rule for the former good, provided that the former good is assembled in any Party, except where the former good is classified under subheadings 8541.10 through 8542.90.

本文档由 funstory.ai 的开源 PDF 翻译库 BabelDOC v0.5.10 (http://yadt.io) 翻译,本仓库正在积极的建设当中,欢迎 star 和关注。

附件3 信息技术产品

在1996年12月13日世界贸易组织部长会议上通过的《信息技术产品贸易部长宣言》附件A或B所涵盖的一种商品,如果在某一方被用作生产另一种商品的材料,则可能被视为该一方的原产地材料,无论该商品适用的具体规则如何,前提是该商品在任何一方进行组装,除非该商品被归类在子目8541.10至8542.90之下。